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ZÁPIS 

z 25. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 13. 12. 2021 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

 

Přítomno: 18 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni:       2 – Ing. Lenka Dobešová, Mgr. Petr Lang  

Přišli později: 1 – Ing. Milan Jelínek 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Tomáš Makovický, Ing. František Šlapanský 

Návrhová komise: Bc. Radovan Doubek, František Hlaváč, PhDr. Jan Košíček, Pavel Procházka 

 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 25. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 18 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvila Ing. Lenka 

Dobešová a Mgr. Petr Lang, pozdější příchod avizoval Ing. Milan Jelínek. Zkonstatoval, že je 
Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Na dnešním jednáním vítám Ing. Jiřího Procházky, který nejprve složí slib. Následně podepíše 
slib zastupitele a bude moci hlasovat dále o následujících bodech. 
Probíhá složení slibu Ing. Procházky a podepisování dokumentu „slib zastupitele“. 
 

Příchod – Ing. Milan Jelínek – 16:04 hodin 

Nyní je 19 zastupitelů. 
 

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem, případně zde na místě 

máte drobné materiály. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvláště a drobné úpravy v pořadí 
programu. Za bod 2. Interpelace zařadíme Zpráva o činnosti Slovanské epopeje a Výběrové řízení 
na dodavatele ostrahy Slovanské epopeje, poté Zápis z 12. schůze Finančního výboru, dodatečný 
materiál Zápis z 13. schůze Finančního výboru a poté pokračovat bodem č. 4., 5. atd. 
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Program je doplněn o dodatečný materiál Zápis z 13. schůze Finančního výboru, Informace o 

nadstandardu dopravní obslužnosti města na rok 2022 – IDS JmK, Zpráva o činnosti Slovanské 
epopeje, Výběrové řízení na dodavatele ostrahy Slovanské epopeje a Schválení odměn 
neuvolněnému členu ZM – Ing. Jiří Procházka. Máte někdo další doplnění programu?  
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Slib nového zastupitele 

3. Interpelace 

4. Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2022, Návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2023 – 2025  

5. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
6. Zápis z 12. schůze Finančního výboru  
7. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
8. Rozpočtové opatření č. 21 – 23/2021  

9. Poplatek za obecní systém odpadového hospodářství – opětovné projednání  
10. Plán financování a obnovy vodovodů a kanalizací 2021 – 2025  

11. Darovací smlouva – Nadace pro transplantace kostní dřeně, Plzeň  
12. Smlouva o dílo „Inženýrské sítě pro 19 rodinných domků, ulice Za hřištěm – II. a III. etapa“  
13. Koncepce rodinné politiky města Moravský Krumlov na období 2022 – 2026  

14. Dodatek č. 16 – Pojistný program města Moravský Krumlov  
15. Zpráva o činnosti Redakční rady MK novin  
16. Korespondence  

17. Různé 

18. Diskuze 

19. Závěr 
 

 

Dodatečný bod do programu jednání: 
1. Zápis z 13. schůze Finančního výboru  
2. Informace o nadstandardu dopravní obslužnosti města na rok 2022 – IDS JmK 

3. Zpráva o činnosti Slovanské epopeje 

4. Výběrové řízení na dodavatele ostrahy Slovanské epopeje 

5. Schválení odměn neuvolněnému členu ZM – Ing. Jiří Procházka 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v doplněném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Tomáš Makovický, Ing. František Šlapanský 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová  

 a ověřovatele zápisu: Tomáš Makovický, Ing. František Šlapanský 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Bc. Radovan Doubek, František Hlaváč, PhDr. Jan 
Košíček, Pavel Procházka 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Bc. Radovan Doubek, 

František Hlaváč, PhDr. Jan Košíček, Pavel Procházka. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 

dnes bude uložen do archivu. 
 

 

2. Slib nového zastupitele 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí slib nového zastupitele Ing. Jiřího Procházky. 
 

 

3. Interpelace 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města k probíhajícím jednáním. 
 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL  
 

 

Zpráva o činnosti Slovanské epopeje – předkládá Bořivoj Švéda, ředitel MěKS 

 

 

STAROSTA – vítám zde Mgr. Danielu Kolomazníkovou, která je zpracovatelem tohoto 

materiálu. V materiálu je uvedeno, co se od otevření do dnešního dne dělo, stalo. Jedná se o 
materiál, který je zařazen na základě interpelace Bc. Doubka. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Slovanské epopeje. 

 

 

 

Výběrové řízení na dodavatele ostrahy Slovanské epopeje – předkládá Bořivoj Švéda, ředitel 
MěKS 

 

STAROSTA – vše je jasně popsáno v předloženém materiálu. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zahájení výběrového řízení na dodavatele ostrahy Slovanské 

epopeje. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 

PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

6. Zápis z 12. schůze Finančního výboru – předkládá Mgr. Tomáš Striegler, předseda 
Finančního výboru  

 

 

Mgr. STRIEGLER Tomáš – dobrý den, děkuji. Zápisy byly včas zveřejněny. Myslím si, že 
jsme na obou jednáních probrali zajímavé věci – zvyšování energií, příspěvek na komunální 
odpad pro rok 2022. Dále jsme také diskutovali o rozpočtu města, kdy rozpočet je vyrovnaný. 
Jsou tam dvě položky, které bychom mohli do budoucna ještě více řešit – smuteční síň a 
skatepark. Navrhujeme, a my nejsme proti smuteční síni – Finanční výbor, snížení příspěvku na 

smuteční síň z 8 na 2 mil. Kč. Smuteční síň určitě ano, ale myslíme si, že jsou potřebnější 
projekty – komunikace, chodníky, dosíťování lokality Novosady atd. 
STAROSTA – s komentářem k smuteční síni se neshodujeme. Ke komunálnímu odpadu se 
dostaneme v průběhu jednání, a vyjádřím se k němu v projednávaném bodu.  
PROCHÁZKA Pavel – vidím, že tam je hodně navýšení za energie asi 100 – 150%. Jestli se 

neuvažuje o investování, tak abychom ušetřili za energie - fotovoltaické panely, tepelná čerpadla 
atd. Těžko někdy půjdou energie dolů. 
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STAROSTA – v návrhu rozpočtu je navržena rezerva, která reaguje právě na tento problém. 
MÍSTOSTAROSTA – počítáme s tím. Od příštího roku se podávají žádosti na úsporu energií, 
projekt EFEKT, začneme na tom pracovat. Úspory jsou zajímavé. Všechny naše objekty, kromě 
památkově chráněných, jsou zateplené. Samozřejmě je před námi obnova samotného vytápění, 
v budoucnu se s tím počítá.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 12. schůze Finančního výboru  konaného dne 

8. 11. 2021. 

 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL  
 

 

Zápis z 13. schůze Finančního výboru – předkládá Mgr. Tomáš Striegler, předseda 
Finančního výboru  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 13. schůze Finančního výboru  konaného dne 
1. 12. 2021. 

 

 

 

4. Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2022, Návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2023 – 2025 – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – k tomuto bodu si dovolím přiřadit dodatečný materiál, a to Informace o 

nadstandardu dopravní obslužnosti města na rok 2022 – IDS JmK. 

Rozpočet města je sestaven jako schodkový: hodnotově mínus 35,7 mil. Kč, příjmy města se 
očekávají ve výši 174,8 mil. Kč, výdaje 210,5 mil. Kč.  Schodek rozpočtu je krytý v rámci 
položek financování, tj. do rozpočtu se zapojuje předpokládaný zůstatek účtů z roku 2021 plus se 

zapojuje přijetí úvěru na financování investičních výdajů ve výši 29 mil. Kč. Objemově je 

rozpočet kalkulován na částku 228,9 mil. Kč. Rozpočet byl zpracován ve variantě provozní části 
a rozvojové části (fond MK 2022), a to plně v souladu s metodikou tvorby rozpočtu pro Město 
Moravský Krumlov. Provozní příjmy – příjem kalkulován v hodnotách očekávaného příjmu roku 
2021, u sdílených daní se příjem kalkuluje v souladu s predikcí MFČR. Kapitálové příjmy – 

počítáno s prodejem stavebních pozemků v Polánce. Dotace – v návrhu rozpočtu je počítáno 
s přijetím souhrnného dotačního vztahu, doplatku dotace na projekt Místní akční plán a doplatku 
investiční dotace na zámek. Provozní výdaje jsou předpokládány ve výši 121 mil. Kč, přičemž 
významné výdaje provozního rozpočtu tvoří provozní příspěvky pro příspěvkové organizace 
města – 39,3 mil. Kč; současně je počítáno s rezervou pro tyto organizace na navýšení výdajů 
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spojených s rostoucími cenami energií – 3 mil. Kč. K dalším významným položkám provozu 
patří zajištění provozu úřadu, výdaje spojené s fungováním zastupitelstva obce a fungováním 
městské policie. V rámci provozního rozpočtu je realizována projektová dotace – „Místní akční 
plán rozvoje vzdělávání regionu moravskokrumlovsko II“. Výdaje rozvojového rozpočtu činí 
107,5 mil. Kč a jsou směřovány na projekty zejména v oblasti kultury – 30 mil. Kč, dopravy – 15 

mil. Kč, rozvoje bydlení a komunálních služeb – 26,8 mil. Kč, sportu – 5 mil. Kč. Jmenovitě se 
jedná zejména o tyto investiční akce: zámek, rekonstrukce ul. Palackého, Školní a Komenského, 
výstavba smuteční síně, zasíťování pozemků v Polánce, vybudování skateparku a některé další 
drobné investiční akce. Součástí výdajů rozvojového rozpočtu jsou i splátky tří jistin úvěrů 
v celkovém objemu 6,5 mil. Kč, dále se předpokládá splátka úvěru souvisejícího 
s předfinancováním dotace na zámek ve výši 11,9 mil. Kč. Významnou částí rozpočtu jsou 
účelové rezervy (rezerva pro veřejnou finanční podporu, rezerva pro přípravnou činnost), dále 
rezervy provozní a investiční pro nepředvídané situace; celkový objem rezerv činí 11,7 mil. Kč. 
Návrh rozpočtu byl, v souladu se zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, v platném znění, dne 25. 11. 2021 zveřejněn na úřední desce města. Připomínky 
k návrhu rozpočtu byly vzneseny pouze z Finančního výboru.  
Je navrhována změna v položce smuteční síň, kdy ponechat částku z 8 mil. na 2 mil. Kč na 
projektovou dokumentaci. Nesouhlasím s tím komentářem, že bychom měli znovu jednat, kde má 
být smuteční síň umístěna. O tom jsme se již bavili. Nyní bude předložena vizualizace smuteční 
síně. Smuteční síň město Moravský Krumlov jednoznačně potřebuje. Je to velký dluh, který vůči 
občanům máme.  

Skatepark – to vzniklo na základě návrhu občanů. Ing. Stejskalová, přišla s výborným nápadem, 
podle mého názoru, a to umístit skatepark do prostoru rakšické Orlovny, místo kluziště, které 
není využíváno. Projednával jsem to s Ing. Kocandou, a oni s tím souhlasí. Ještě měl další 
připomínky k celému areálu. Dnes navštívil naše město předseda Národní sportovní agentury 
Filip Neusser. Tento areál jsem mu ukázal, debatovali jsme o tom, jak tento areál dál rozvíjet. 
Navštívili jsme také nové hřiště na Střelnici. 

Bc. DOUBEK Radovan – já si dovolím mít připomínku k tomu skateparku. Ing. Stejskalová 
dostala několik návrhů. Myslím si, že by zastupitelé toto měli projednat. Těch návrhů je tam víc, 
těch možností je tam spousta. Lokalita v Rakšicích mi přijde dost odloučená od všeho možného 
dění. Navíc se tam v průběhu dne děti nemohou kolikrát ani dostat. Nikdo je tam nepustí, je to 
tam zamčené. Co se týče snížení rozpočtu ohledně smuteční síně, tak s tím bych se dokázal 
ztotožnit. Není potřeba to uspěchat. Souhlasím s tím, že bychom ji měli mít v Krumlově, ale měli 
bychom to řádně promyslet.    
Ing. ŠLAPANSKÝ František – v případě získání dotace se předpokládá částka 3 mil. Kč pro 
projekt FC Moravský Krumlov, poprosím o konkretizaci. Pokud jde o poplatek za komunální 
odpad, tam je ta suma v rozpočtu téměř stejná. Nevím, jestli to zahrnuje jenom poplatek vlastní 
za komunální odpad. Zřejmě tam dojde k navýšení, tak nevidím důvod, proč by ta částka měla 
být stejná. Financování přijetí úvěru, tam poprosím o konkretizaci, jak ho použijeme. Pokud jde o 

epopej, tak tam se točí pochopitelně, logicky poměrně velké sumy. Bylo by možná dobré, to 
sledovat účetně samostatně.  
STAROSTA – ohledně umístění skateparku a navrhovaných lokalit, který byly předloženy 
občany. Ty lokality jsou nevyhovující a nejsou to naše pozemky. Můžeme se samozřejmě ještě o 
tom pobavit. FC Moravský Krumlov, zde se jedná o rekonstrukci fotbalového hřiště, tribuny a 
přilehlých betonových prostor. Projekt, který byl podán, má nižší bodové hodnocení než ostatní 
projekty, které jsou předloženy, tak nepředpokládáme, že ta dotace bude úspěšná. V návrhu 
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rozpočtu tuto částku ponecháme. Poplatek za komunální odpad – v této chvíli doplácíme na 
komunální odpad 2,2 mil. Kč. Pokud zvýšíme poplatek za komunální odpad o 70 Kč, tak z mého 
pohledu. Je to můj názor – Tomáše Třetiny, tak nic nezměníme. Dluh se sníží o 400 tis. Kč, a 
město bude pořád doplácet 1,8 mil. Kč. Přijetí úvěru a jeho konkretizaci, poprosím Ing. 
Florianovou.   

Ing. FLORIANOVÁ Jana, vedoucí finančního odboru – upřesňuje zastupitelům informace 
k úvěru. 
STAROSTA – poslední dotaz byl k účtování epopeje. Veškeré účetnictví je v rámci Městského 
kulturního střediska. Součástí tohoto bodu je návrh střednědobého výhledu. Má někdo 
připomínku? Ne, děkuji. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Moravský Krumlov pro rok 2022 dle 
přílohy č. 1 zápisu (celková bilance rozpočtu) s tím, že: 

a) rozpočet příjmů činí        174 805,9 tis. Kč 

b) rozpočet výdajů činí        210 532,9 tis. Kč 

c) rozpočet financování činí   35 727,0 tis. Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav 
MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 
v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, kterými 
se má povinně řídit Rada města, jako výkonný orgán města: 

a) v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd 

b) v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů 

c) v rozpočtu financování – uhrazené splátky dlouhodobých přijatých půjčených 
prostředků a dlouhodobé přijaté půjčené prostředky.  

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
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KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 

v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se 
mají povinné řídit právnické osoby zřízené Městem Moravský Krumlov: 

a) příspěvky na provoz, účelově určené příspěvky na provoz a dotace na investice 
pro příspěvkové organizace města dle předloženého rozpisu 

b) odvody z odpisů pro příspěvkové organizace dle předloženého rozpisu. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav 
MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 
v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se 
mají povinně řídit příjemci dotací nebo příspěvků z rozpočtu Města Moravský Krumlov: 
dotace a příspěvky ve výši dle příslušného rozhodnutí RM, popř. ZM. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na 
období 2023 – 2025, v předloženém znění. 
 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – děkuji Ing Florianové za zpracování návrhu rozpočtu města a zastupitelům za 
vyjádření jejich názorů.  

 

 

 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

  

Informace o nadstandardu dopravní obslužnosti města na rok 2022 – IDS JmK – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o výši výdajů na zabezpečení dopravní 
obslužnosti města (standard a nadstandard) v rámci IDS JmK na rok 2022. 

 

 

5. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 
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7. Zpráva o činnost Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 56 z 56. schůze RM konané dne 1. 11. 2021, 
 Usnesení č. 57 z 57. schůze RM konané dne 22. 11. 2021. 

 

 

 

8. Rozpočtové opaření č. 21 – 23/2021 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 21 a 22/2021 provedené Radou 
města Moravský Krumlov. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2021 v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města zmocňuje RM, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, prováděním rozpočtových opatření za 
období od 14. 12. 2021 do 31. 12. 2021, která jsou v pravomoci ZM Moravský Krumlov. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

9. Poplatek za obecní systém odpadového hospodářství – opětovné projednání – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – já už jsem v podstatě už řekl, to co jsem chtěl. Nemyslím si, že je nutné zvyšovat 
poplatek za svoz obecního systému odpadového hospodářství.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – my jsme se jako Finanční výbor touto tématikou zabývali. Přišel 
tam silný impulz z rady, nebyla to jenom naše iniciativa. Většina členů rady se přikolnila 
k vyššímu poplatku. My tu plnou zátěž nedáváme na občany, větší část hradí město. Myslíme si, 
že by občané částečně přispět měli. Ostatními poplatky se Finanční výbor zabýval již v minulosti 

a v příštím roce není vhodné zvedat další poplatky. U komunálního odpadu přesně vydíme jaké 
jsou příjmy a jaké jsou výdaje. Není vůbec špatné každý rok o něco ten poplatek zvyšovat, aby 
město hodně doplácelo nebo, že poplatek poté skokově zvýšíme třeba o 200 – 300 Kč. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – my se o tom bavíme už hodně dlouho. Já bych řekl, že začínáme řešit 
velmi dlouhá léta odsouvaný problém. Mrzí mě, že žonglujeme s pojmy. Je výrazný rozdíl mezi 
daní, poplatkem, který opravdu přináší pouze zisk a nebo poskytnutou službou. Občan získává za 
své peníze nějakou službu, v tomto případě svoz odpadů. Toto je služba, kterou provádí firma 
ASA a my ji pouze sprostředkováváme a nějakým způsobem ji přefinancovává. Vůbec si 
nemyslím, že bychom měli občany dřít z kůže. Na druhou stranu si nemyslím, že pokud mi někdo 

dá nějaké zboží, či poskytuje nějakou službu, tak bych za ni měl zaplatit. Špatné je, že my jsme 

ten problém oddalovali. Stejně jsem přistupovali k nájemnému. Samozřejmě se budeme ještě 
nějakou dobu potýkat s tím, že zde bude panovat nespravedlnost. Myslím si, že my jako město 
bychom měli občanům zajišťovat jiný typ služeb, než že jim bude platit za odpad, který 
produkují.  
Bc. DOUBEK Radovan – já si také dovolím nesouhlasit s výrokem našeho pana starosty. 
Myslím, že když se lidem zdraží o 70 kč cena za odvoz komunálního odpadu, tak to není žádná 
katastrofa. Jestliže to přinese snížení toho, co jako město doplácíme, tak to není zanedbatelná 
částka. Za 400 tis. Kč se dá vybudovat spousta věcí. Jinak v zásadě souhlasím s panem 

Košíčkem.  
Ing. ŠLAPANSKÝ František – pokud nezvýšíme poplatek za odvoz odpadů, tak to bude velice 
sympatické gesto směrem k občanům. Bylo by vhodné poplatek v navrhované výši schválit.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje sazbu místního poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství ve výši 650 Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 2 – TŘETINA Tomáš, Mgr., PROCHÁZKA Pavel   

      Zdrželi se: 1 – PROCHÁZKA Jiří, Ing.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku za 
obecní systém odpadového hospodářství, v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

10. Plán financování a obnovy vodovodů a kanalizací 2021 – 2025 – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

PhDr. KOŠÍČEK Jan – nezavazuje nás to k ničemu, že se dostáváme až přes ten rok, který 
považujeme za to, že by se  nám podařilo ze svazku vystoupit? 

STAROSTA –  to je právě ten rok 2025. 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Plán financování a obnovy vodovodů a kanalizací 2021 – 

2025 zpracovaný společností VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s., IČ 
49455842, divize Třebíč, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, v předloženém znění a pověřuje 
starostu města podpisem tohoto dokumentu. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

11. Darovací smlouva – Nadace pro transplantace kostní dřeně, Plzeň – předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – jedná se o sbírku, kterou organizuje Bc. Bartošková, vedoucí odboru sociálních 
věcí a já jí tímto děkuji. Než přečtu návrh usnesení, tak si dovolím vyjádřit návrh, kterým 
bychom řešili vytvoření nadačního fondu s pracovním názvem „Epopej pomáhá“. Z každé 
vstupenky bychom 5% vytvořili fond, kterým bychom pomáhali buď lidem, kteří by neměli tolik 
štěstí, mají zdravotní – mentální postižení atd. Pokud byste s tím souhlasili, tak je potřeba splnit 
zákonné podmínky pro vytvoření tohoto fondu. Pravidla tohoto fondu by se schvalovala na 
zastupitelstvu.  

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Darovací smlouvu se subjektem: Nadace pro transplantaci 

kostní dřeně, Na Roudné 123/212, 301 00 Plzeň, IČO: 45333378 ve věci poskytnutí 
finančního daru z rozpočtu města ve výši 21 293 Kč na podporu dárcovství kostní dřeně a 
transplantačního programu kostní dřeně subjektu, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
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PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – pokud v této chvíli nikdo nevznese námitku, tak to budu vnímat jako vyjádření 
předběžného souhlasu s vytvořením nadačního fondu.  
 

 

Zastupitelé vyjadřují souhlas s vytvořením nadačního fondu.  
 

 

 

12. Smlouva o dílo „Inženýrské sítě pro 19 rodinných domků, ulice Za hřištěm – II. a III. 

etapa“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

 

STAROSTA – v tuto chvíli zasiťujeme v Polánce další pozemky, dále se připravuje lokalita 

v křižovatce na Rokytnou a bude se také připravovat projektová dokumentae k zasiťování 
pozemků v lokalitě v Novosadech. Bylo prodáno 40 pozemků pro rodinné domy, v každém roce 
vytovříme 6 - 7 nových stavebních míst, a to v horizontu 3 let.  

MÍSTOSTAROSTA – jenom krátce. Je to dokončení ulice Luční, která se odkládala z důvodu 

covidových a jiných opatření. Výběrové řízení proběhlo, a to s výsledkem, který je Vám zde 
předkládán. Administrací byla pověřena rada města. Pokud to dnes odsouhlasíme, tak bychom to 
mohli v průběhu příštího roku zrealizovat. Na jaře příštího roku bychom chtěli spustit 

elektronickou aukci těch pozemků.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Inženýrské sítě pro 19 rodinných 
domků, ulice Za hřištěm – II. a III. etapa“, se subjektem: AQUASYS spol. s r.o., IČ 
25344447, se sídlem Jamská 2488/65, 591 01 Žďár nad Sázavou a pověřuje starostu města 
jejím podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
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Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

13. Koncepce rodinné politiky města Moravský Krumlov na období 2022 – 2026 – předkládá 
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 

 

MÍSTOSTAROSTA – je to jeden z mnohých koncepčních dokumentů, které město Moravský 
Krumlov musí mít. V aktuálním období se nám vrátil v dobrém s tím, že jsme získali certifikát 
audit familyfriendly community – obec přátelská rodině. Umístěn při příjezdu do města z Ivnačic. 
Děkuji Mgr. Šulcové, která tu rodinnou politiku převzala před několika lety a tady jdou vidět 
výsledky její práce.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Koncepci rodinné politiky města Moravský Krumlov na 
období 2022 – 2026. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

14. Dodatek č. 16 – Pojistný program města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Zdeněk 
Juránek, místostarosta města 
 

 

MÍSTOSTAROSTA – před 2 lety se nám podařilo sjednotit náš pojistný program, který byl 
roztříštěný do 16 -17 smluv. Navýšení pojistného se odvíjelo na základě zvýšeného počtu 
pojistných událostí.  
 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 16 k pojistné smlouvě č. 0024206300 se 
subjektem: Česká podnikatelská pojišťovna, a.s., Vienna Insurance Group, Pobřežní 665, 
186 00 Praha 8, IČ: 63998530 a pověřuje starostu města jejich podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

15. Zpráva o činnosti Redakční rady MK novin – předkládá Mgr. Květoslava Kotková, 
předsedkyně RR MK novin 

 

 

Mgr. KOTKOVÁ Květoslava, předsedkyně RR MK novin – ve zprávě uvádím přehled 
schůzek redakční rady během rok 2021. Hlavně je zde uvedena informaci o zdražení tisku MKN, 
kterou obržel ředitel MěKS.  
STAROSTA – rád bych vyjádřil poděkování zastupitelstva města všem členům RR za přípravu 
MK novin. Poprosím o prezentování poděkování na dalším jednání RR.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Redakční rady MK novin a 
informaci o zdražení tisku MKN. 

 

16.  Korespondence  

 

 

K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU 
KORESPONDENCE.  

 

 

 

17. Různé 

 

K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
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18. Diskuze 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

 

Schválení odměn neuvolněnému členu ZM – Ing. Jiří Procházka – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje odměnu za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva 
města Moravský Krumlov Ing. Jiřímu Procházkovi v navrhované výši s účinností od 13. 12. 
2021. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – PROCHÁZKA Jiří, Ing. 
 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – na minulém zastupitelstvu jsme řešili exekuci, do které jsme se přihlásili. 

Rád bych Vás informoval o výsledku. V dražebním jednání jsme byli úspěšní, pozemky jsme 

vydražili za 2 897 000 Kč. V této chvíli čekáme na nabití právní moci.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o výsledku el. dražby spis. zn. 

134EX07715/11-712  na dražbu pozemků cca 55 ha, k. ú. 
Moravský Krumlov. 

 

 

STAROSTA – Vážení kolegové, dovolte mi Vám poděkovat za Vaši práci pro město Moravský 
Krumlov v roce 2021. zároveň si dovolím poděkovat za práci všem úředníkům města Moravský 
Krumlov a zde přítomným vedoucím odborů. Do nového roku si Vám dovolím popřát pevné 
zdraví, užijte si klidné a veselé Vánoce, hodně úspěchů v novém kalendářním roce 2022.    
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19. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 17:10 hodin 

 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

        ………………………………….. 
       Tomáš Makovický 

 

 

 

 

…………………………………..   
                Ing. František Šlapanský 
 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 15. 12. 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
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  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


